
Sent: Monday, August 24, 2009 9:40 AM 
Subject: SV: Ansökan om hastighetssänkning 
 
Hej! 
 
Anledningen till den långa handläggningstiden är det stora antalet ansökningar och andra 
arbetsuppgifter. 
Jag förstår att det är angeläget för er men just nu håller vi på med ansökningar som kom in 2008. 
 
Med vänlig hälsning 
Annika Hedman 
 

 
Från: Mats A R Hörström [mailto:011343771@telia.com]  
Skickat: den 18 augusti 2009 23:15 
Till: Hedman Annika 
Kopia: Alf Stenerås; Per Lindsbo; Per Lindsbo 
Ämne: Re: Ansökan om hastighetssänkning 
 
OK, tack för ditt klarläggande vilket inte har kommit mig tillkänna tidigare. Av den anledningen undrar 
jag när vi kan förvänta oss få svar från er gällande detta ärende? Likaså undrar jag varför denna långa 
handläggningstid av vår ansökan om hastighetssänkning? Som du säkert förstår är detta önskemål 
mycket angeläget för boende längs vår väg. 
  
M v h 
  
Mats Hörström 
----- Original Message -----  
From: Hedman Annika  
To: 011343771@telia.com  
Sent: Tuesday, August 18, 2009 3:34 PM 
Subject: Ansökan om hastighetssänkning 
 
Hej! 
 
Jag har i komplettering den 7 april 2009 meddelat att ert ärende kommer att behandlas under 2010. 
 
Med vänlig hälsning 
Annika Hedman 
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